

# Proseso sa Pangserbisyo nga Misyon (Ug Kinsa Ang Responsable sa Matag Lakang)

## PROSESOS SA PAGTAWAG

1

### Online nga Rekomendasyon

Bishop, Presidente sa Stake, Misyonaryo

Ang bishop ug ang presidente sa stake ang modumala sa online nga proseso sa pagrekomendar ug motino sa kaandam sa pangserbisyo diha sa bisan asa nga buluhaton. Kon anaay seryuso nga mga limitasyon, sila moribyo sa kapilian sa pangserbisyo nga misyon.

2

### Ebalwasyon

Sakop sa Napulog Duha

Ang bishop ug ang presidente sa stake motimbang-timbang sa tinguha ug katakos sa pangserbisyo. Ang sakop sa Napulog Duha modeterminar sa buluhaton sa tawag [call assignment].

3

### Tawag ug Pagdawat

Misyonaryo

Ang presidente sa stake mogamit sa paghukom aron sa pagtino kon pahibaloon ba ang pamilya sa umaabot nga tawag sa pangserbisyo nga misyon. Ang sulat sa tawag moabot gikan sa Presidente sa Simbahan. Ang kandidato online nga modawat sa tawag.

4

### Pagpahaom sa Misyon

Lider sa Pangserbisyo nga Misyon

Ang presidente sa stake modumala pinaagi sa mga yawe sa pagkapari. Ang lider sa pangserbisyo nga misyon mopahaom sa plano sa misyon uban sa kandidato, mga ginikanan o mga nag-atiman, bishop, ug tigdumala sa operasyon.

5

### Buluhaton sa Misyon

Presidente sa Stake

Ang buhatan sa pangserbisyo nga misyon mopadala sa sulat sa paghangop, tamdanan nga basahon, ug name tag ngadto sa presidente sa stake.

# Proseso sa Pangserbisyo nga Misyon (Ug Kinsa Ang Responsable sa Matag Lakang)

## PROSESOS SA PAGBALHIN SA ASSIGNMENT

- 1 Konseho sa Kahimsog sa Misyon**

Anaay konseho sa kahimsog sa misyon diha sa nataran sa misyon. Kini naglangkob sa presidente sa misyon ug lokal nga mga propesyonal sa kahimsog sa panglawas. Sila makigtagbo ug moila sa “namiligro” nga mga misyonaryo.
- 2 Ebalwasyon**

Ang Departamento sa Misyonaryo ug presidente sa misyon motimbang-timbang kon papaulion ba ang misyonaryo. Kon sila mobati nga lagmit ang misyonaryo gustong mopadayon isip usa ka pangserbisyo nga misyonaryo, ang misyonaryo ibutang nga on leave ug dili i-release.
- 3 Kompirmasyon sa Tinguha sa Pagserbisyo Presidente sa Stake**

Ang presidente sa stake makigtambag uban sa misyonaryo bahin sa tinguha sa pagserbisyo ug sunod nga aksyon (kon dungganon nga i-release o ibalhin og assignment ngadto sa pangserbisyo nga misyon).

- 4 Pagpahaom sa Misyon  
Lider sa Pangserbisyo nga Misyon**

Ang presidente sa stake modumala pinaagi sa mga yawe sa pagkapari. Ang lider sa pangserbisyo nga misyon mopahaom sa plano sa misyon uban sa kandidato, sa mga ginikanan o mga nag-atiman, ug sa tigdumala sa operasyon.
- 5 Buluhaton sa Misyon  
Sakop sa Napulog Duha, Presidente sa Stake**

Ang sakop sa Korum sa Napulog Duha ang mohimo sa pormal nga pagbalhin sa assignment gikan sa misyonaryo nga nagsangyaw sa ebanghelyo ngadto sa pangserbisyo nga misyonaryo. Ang buhatan sa pangserbisyo nga misyon mopadala sa sulat sa paghangop, tamdanan nga basahon, ug name tag ngadto sa presidente sa stake.